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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Milyen körülmények övezik a Szabad Demokraták Szövetségének a Magyar Fejlesztési Bank Zrt-ve l
szembeni tartozásait? 2. ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat, hogy folyó év január 6 . napján, a fentiekkel azonos cím, valamint
K/13488. szám alatt írásban fordultam a szaktárcát korábban vezető Miniszter Asszonyhoz .

Amint az minden bizonnyal Ön előtt is ismert, az Állami Számvevőszéknek „a Szabad Demokraták
Szövetsége – a Magyar Liberális Párt 2009-2010 . évi gazdálkodása törvényességének ellenőrzéséről” szóló
jelentésében rőgzítésre került, hogy „a Párt 20 ingatlan vásárlásához vett fel 414 991 ezer Ft hitelt az MFB -
tő l .” Megállapításra került továbbá, hogy „a bank a kölcsönszerz ődést 2010-ben felmondta, mivel a Párt
2009. július óta tőke- és kamatfizetési kötelezettségének nem tett eleget .”
(http ://www.asz.hu/jelentes/12100/jelentes-a-szabad-demokratak-szovetsege-a-magyar-liberalis-part-2009 -
2010-evi-gazdalkodasa-torvenyessegenek-ellenorzeseroU 12l00j000 .pdf)

Németh Lászlóné Miniszter Asszony az alábbi kérdéseimre a válaszadást „banktitokra” való hivatkozássa l
megtagadta .

Bizonyos vagyok abban, hogy a kormányváltással nem csak a szaktárca vezetőjének személye változott meg,
hanem egyúttal a kell ő szakmai kompetencia biztosítékát is jelenti a tárcavezet ő, a7aZ azŐn személye.

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hogy

1) az állami kezességvállalás mellett felvett 414 991 ezer Ft hitel a jelen idő szerint (kamatokkal együt t
számítva) mekkora kintlévőséget jelent?



2) sor került-e a hitel biztosítékául szolgáló ingatlanfedezet értékelésére, és amennyiben igen, úg y
várható-e az ingatlanfedezetből a követelések megtérülése ?

3) a 2011. március 2-a óta fennálló végrehajtási jog alapján sor került-e a követelés ingatlanfedezetb ő l
történő kielégítésének megkísérlésére, illetve amennyiben nem, úgy ezen intézkedés elmaradás a
milyen okokra vezethető vissza?

4) a hitelfelvétel óta eltelt időszak folyamán sor került-e bármely, a hitel fedezetéül szolgáló ingatlan
elidegenítésére a Szabad Demokraták Szövetsége részéről, és amennyiben igen, úgy az mely
ingatlan(ok) tekintetében, mikor, és a zálogjogosult jóváhagyásával történt-e ?

5) a fentieken túlmenően a Szabad Demokraták Szövetségének van-e egyéb a Magyar Fejlesztési Ban k
Zrt irányában fennálló tartozása?

Tisztelettel :

Várom megtisztel ő és érdemi válaszát !

Budapest, 2014. szeptember 30 .

Nck,\
Szilágyi György

Jobbik
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